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П И Т А Н Е

Групата на БСП във Великотърновския общински съвет

Относно изпълнение Решение 809/28.09.2017 на ВТОбС

Уважаеми господин Панов,

С питане Вх. Номер 1599/16.08.2017г. поискахме информация относно 
изпълнение на ПМС No74/13.04.2017r. , съгласно което на Община Велико 
Търново се предоставят целево 20 000 лв. , в т.ч. 15 000 лв. - „ За 
изграждане на нов подход към паметника на Васил Левски в град Велико 
Търново". След отговора Ви и дискусията по темата, по предложение на 
1/5 от общинските съветници и в съответствие с чл. 88 от ПОДВТОбС като 
т.1 от сесията на 28.09.2017г. бяха включени разисквания по питането. В 
резултат бе прието решение 809 със следния текст:

1. До края на 2017г. да се изгради нов подход към паметника на Васил 
Левски, като финансирането бъде съгласно ПМС No74/13.04.2017r. 
за одобряване на допълнителни разходи / трансфери за 2017г. за 
честване 180 годишнината от рождението на Васил Левски

2. ПК по ОНК съвместно с общинската администрация да оформи 
работна група с участието на външни експерти, която да прецени



има ли нужда от поставяне на допълнителни елементи на 
потстамента към паметника на Васил Левски съгласно обществено 
обсъждане от 2008г.

Във връзка с изложеното са и въпросите ни към Вас:

1. Кои представители на общинската администрация и външни 
експерти са участвали в работната група по т.2 от решение 809, 
ако такава изобщо е сформирана и заседавала? Какво Ви 
докладваха вашите подчинение за становището на въпросната 
работна група?

2. Има ли похарчени средства -  за какво и кога -  от целево 
предоставените 15 000 лв. на Община Велико Търново, защото 
видимо от всички нов подход няма?

3. Тъй като средствата са целеви и трябва да се усвоят до края на 
календарната 2017г. къде се намират те или неусвоената част от 
тях -  в общински сметки или възстановени в Държавния бюджет, 
каквото е изискването на Закона за публичните финанси относно 
неусвоените целеви средства за определена календарна година?

Очакваме Вашият устен отговор и неговия писмен вариант.

14.11.2018 г. С уважение!

Велико Търново Председател на групата на Б(|р^

Петкс^й^фекчиев


